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Utvidga Skarpnäs naturreservat 
Motion från Socialdemokraterna 

Bildandet av Skarpnäs naturreservat är någonting som vi socialdemokrater anser är bra och har varit 
med och beslutat om. Syftet med naturreservatet är att bevara ett tätortsnära naturområde för 
rekreation och friluftsliv samt bevara dess gamla skogar, hällmarker, sjöar, våtmarker, brandfält och 
hävdade marker, samt dess artrika växt- och djurliv.  

I samrådet kring naturreservatet framkom synpunkter på att reservatet borde innefatta ett större 
område. Det håller vi socialdemokrater med om. Därför anser vi att naturreservatet ska utvidgas. Ett 
sätt att göra det på är att ta bort utökning av verksamhetsområdet i Kummelberget och att 
”Vargskogen” (som fanns med i förslaget 2015) också ingår i naturreservatet. 

Verksamhetsområden behövs, så också Kummelbergets industriområde. Men det området kan 
utvecklas både genom att förtäta som att bygga på höjden för att på så sätt öka tillgången till de 
verksamhetslokaler som behövs. Det skulle även göra verksamhetsområdet trevligare och tryggare 
för de som arbetar eller har ärenden där.  

Mot denna bakgrund föreslår Socialdemokraterna kommunfullmäktige besluta: 

- Att kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen att ta fram underlag för att utvidga
Skarpnäs naturreservat med de delar som ligger runt Kummelbergets industriområde
(Tallmon i nordvästra delen och området invid Vittjärn) samt området Vargskogen.
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